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Verslag bestuursvergadering Wijkraad Molenhoek 13 augustus 2024  

 

Aanwezig: Els van Genugten, Kees Henkelman, Koen Luijsterburg, Jan Loefs, 
Maria van der Sommen, Ben van den Reek  

 
Afwezig: 

 
Desiree Dolle, Koen van Empel (wijkmanager Gemeente Den 
Bosch) 

 
 

1. Opening en vaststelling van de agenda 
 
Na opening van de vergadering door de voorzitter zijn de hiernavolgende punten 
volgens de agenda besproken. 
 
 

2. Mededelingen vooraf  geen bijzonderheden 
 
 

3. Ingekomen en uitgaande post  geen bijzonderheden 
 
 

4. Goedkeuring verslag van de voorgaande vergadering 
 

Het verslag van de vergadering op 9 juli werd besproken en is goedgekeurd door 
de bestuursleden. 

 
 

5. Bespreking stand van zaken van punten op de actielijst 
 
De actielijst is in de vergadering langsgelopen en daarbij is het volgende qua 
actie/afwerking opgetekend: 
 
Onderzoek actieplan wijkraad sociale veiligheid:  
Er is het voornemen om ook een uitnodiging uit te doen naar de Annenborch voor 
de lezing van Mari van de Broek. 
 
Helderheid positie wijkraad m.b.t. huurovereenkomst: 
De subsidieaanvragen Flexbudget ’24 en Goed voor Elkaar ’25 zijn ingediend. Er 
is een gesprek met Kanteel gepland of 28/8 en met de Gemeente op 9 september. 
 
Standaard-attentie voor gastsprekers:  
Ben stemt met Desirée af over een fles wijn voor de volgende sprekers. 
 
Jongeren inspireren voor vrijwilligerswerk: 
Maria heeft gesproken met Henk Langenhuijsen. Hij gaat aan de gang met ideeën 
vorming hiervoor. 
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Locatie voor lezingen:  
Els heeft gesproken met de programma manager van de Annenborch. De ruimte 
beneden is evt. in de avond na 19.30 uur te gebruiken. 
In een gesprek met Jan Janssen kwam naar voren dat de ruimte in de kerk 
mogelijk langer beschikbaar blijft. 
Beide opties willen we openhouden. 
 
 

6. Ronde langs werkgroep velden 
 

BijBomans 
Ben gaf aan dat vanwege het 10 jarige bestaan volgend jaar, de leden van de 
beheercommissie die terug wilden treden mogelijk langer aanblijven tot en met het 
jubileum. 
 
Openbare Ruimte en Groen 
Desirée meldde per email dat er geen nieuws is en dat het volgende 
werkgroepoverleg gepland is op 2 september. 
 
Molenhoek Duurzaam 
Desirée meldde per email dat het volgende werkgroepoverleg gepland is op 20 
augustus en de informatieavond op 3 september in voorbereiding is. 
 
Infra 
Koen kon het volgende melden: 
De uitbreiding van de A2 gaat voorlopig niet door. 
Met de Bewonersraden Oost is er het plan voor een overleg m.b.t. de 
verkeerssituatie in Rosmalen vanwege de groei van de Groote Wielen. 
Van de enquête over het skatepark Molenhoek is nog niets vernomen. Daar wordt 
achteraan gegaan. 
Het volgende werkgroepoverleg is gepland op 3 september. 
 
Samen in de wijk 
Maria kon het volgende melden: 
Op 28 september is het Burendag en nodigen wij BijBomans de buren in de straat 
uit voor thee of koffie. 
Op 6 oktober is het Wijk Burendag met o.a. een car boot sale. 
Het volgende werkgroepoverleg is gepland op 29 augustus 

 
 

7. Rondvraag    geen bijzonderheden 
 

------------------------- 
 
 
Volgende bestuursvergaderingen 
 
10 september 2024 
  8 oktober 2024 
12 november 2024 
10 december 2024 
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Actielijst Bestuur  

 

Betreft Functionaris 

Lidmaatschap VVN opzeggen Koen Luijsterburg 

Onderzoek actieplan wijkraad sociale veiligheid Els 

Helderheid positie wijkraad m.b.t. huurovereenkomst Els, Kees, Ben 

Mogelijkheden en wenslijkheden gebruik Microsoft365 Jan 

Standaard-attentie voor gastsprekers   

Jongeren inspireren voor vrijwilligerswerk Els, Maria 

Locatie voor lezingen Ben, Els 

 

 


